

Sub/ The (44th) Session of Baghdad International Fair 2017

Ministry of Trade / The State Company for Iraqi Fairs and Commercial Services has the pleasure to invite you to participate at the (44th) Session of Baghdad International Fair that will be held under the slogan ((We Liberated Our Land & With Your Cooperation We Will Build It)) on Baghdad International Fairground during the period from (21 to 30 of Oct. 2017) with the participation of different countries and local, Arab and foreign companies from different sectors.

This event is coincided with the victories achieved by the brave sons of Iraq from the security forces against terrorism, the complete liberation of Iraq from the desecrate of terrorism & the return of stability, the supply of basic services and reconstruction of the liberated areas.

Your active participation in this fair under these circumstances is considered an important step to take part in the process of reconstruction and building in Iraq and a great opportunity to support your selling plans and expand your business networks.

For participation, please visit www.expo.iq or contact our company at the address below.

Best regards.

Eng.
Hashem M. Hatem
Director General & Chairman
Of the Board of Directors



م/ دعوة للمشاركة في الدورة (؟؟) لمعرض بغداد الدولي ٢٠١٧

يسر وزارة التجارة / الشركة العامة للمعارض والخدمات التجارية العراقية ان تدعوكم للمشاركة في فعاليات الدورة ٤٤ لمعرض بغداد الدولي والتي مستقام تحت شعار ((حررنا ارضنا ويتعاونكم نبنيها)) خلال الفترة من ٢١ إلى ٣٠ تشرين الأول ٢٠١٧ على ارض معرض بغداد الدولي بمشاركة الدول والشركات المحلية والعربية ومن مختلف القطاعات.

تأتي إقامة هذه الدورة لهذا العام في ظل الانتصارات المتحققة على الإرهاب والتي يسطرها أبناء العراق النشامى في قواتنا الأمنية وتحرير كامل أراضي العراق الطاهرة من دنمس الإرهاب وعودة الاستقرار وتوفير الخدمات الأساسية وإعادة الاعمار للمناطق المحررة.

إن مشاركتكم الفاعلة في المعرض في ظل هذه الظروف تعتبر خطوة هامة للمساهمة بإعادة صرح البناء والاعمار في العراق وفرصة كبيرة لدعم خططكم التسويقية وتوسيع شبكة علاقاتكم التجارية.

للمشاركة يرجى زيارة موقع الحجز الالكتروني www.expo.iq أو الاتصال بشركتنا على العنوان المثبت أدناه...مع التقدير.

المهندس

هاشم محمد حاتم المدير العام ورئيس مجلس الادارة

العراق – يغداد – المنصور ص.ب ٢١٨٨

IRAQ-BAGIIDAD-ALMANSOUR P.O BOX 6188

E-mail:iraqifairs@gmail.com http://fairs.mot.gov.iq www.facebook.com/iraqifairs Mobile: +964 781 835 6836